

Anbei finden Sie eine Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in deutscher Sprache:
Please find further down a corporate news of Beyond Capital Partners in English language:



REACHCON
G R O W I N G T O G E T H E R

ECD International Holding GmbH, eine Portfoliogesellschaft von Beyond Capital Partners Fund III, beteiligt sich an der Social Media Content Creation Agentur ReachCon GmbH

März 2024, Frankfurt am Main – Der von der Beteiligungsgesellschaft Beyond Capital Partners GmbH („BCP“) beratene Beyond Capital Partners Fund III hat sich über deren Portfolio-Beteiligung ECD International Holding GmbH („ECD“) im Rahmen des Erwerbs einer Mehrheit an der in Hamburg ansässigen ReachCon GmbH („ReachCon“) beteiligt. Das Closing erfolgte zum 01. März 2024.

ReachCon wurde 2020 gegründet und ist eine Full-Service Social Media Content Creation Agentur, die Marken mit jungen Zielgruppen über Live Stream Marketing, Influencer Events und Social Media verbindet. Die Agentur verfügt über Deutschlands größtes Content Creator Netzwerk mit über 2.000 Content Creators und einer Gesamtreichweite von mehr als 3 Milliarden Followern und ist offizieller Partner von Meta und TikTok. 2023 startete ihr internationales Pilotprojekt „Battle of the Socials“ (BOTS23), das größte Content Creator Event der Welt.

„Unser Mission lautet ‘Growing Together’. Wir sind stolz darauf, Content Creator, Brands und Social Media Plattformen dabei zu unterstützen, gemeinsam zu wachsen und deren ambitionierten Ziele zu verwirklichen. Mit unserem großen Netzwerk etablieren wir Beziehungen und Communities, die auf Vertrauen und Innovation basieren. Wir freuen uns darauf, das Netzwerk und das Leistungsportfolio von ECD International, eine der führenden Agenturen für Erlebnismarketing im Premium-Segment, zu bereichern“, so Maximilian Schüttfort, Gründer und Geschäftsführer von ReachCon.

ECD International wurde 2004 von Alexander Osterwald und Jörn Pfothenhauer in Stuttgart als eine der ersten Agenturen für ganzheitliche Kommunikationslösungen im internationalen Premium- und Luxus-Segment gegründet. Die multidisziplinäre und international tätige Full-Service Agentur bietet erstklassige Services wie Brand Management, Live Marketing, Target Customer Communication, Creative Work, Customer & Guest Relations und Travel Management für Luxus und Premium Marken auf der ganzen Welt.

Jörn Pfothenhauer, Gründer und Managing Director von ECD International, sagt: *„Wir kreieren ‘money can’t buy’-Formate auf höchstem Niveau auf Basis unserer eigens entwickelten ERM-Methodik (Emotional Relationship Marketing), die die Markenbindung dauerhaft erhöhen und nachhaltige Beziehungen zwischen unseren Kunden aus dem High-End-Luxury Segment und deren (U)HNWI-Kunden aufbauen. Mit ReachCon können wir unseren Kunden zukünftig ergänzende Services im Bereich Social Media, Content Creation und Influencer Marketing anbieten und so unser Netzwerk national und international erweitern.“*

Christoph D. Kauter, Gründer und Managing Partner von Beyond Capital Partners weiter: *“ReachCon verfügt über eines der stärksten Content Creator Netzwerke in Deutschland und erreicht über Medien- und strategische Businesspartnerschaften, digitales Marketing, Produktkampagnen mit Influencern sowie exklusiven, reichweitenstarken Content Creator Events eine internationale Zielgruppe und hat somit großes Potenzial, einer der führenden Social Media Player im deutschsprachigen Raum zu werden. Gemeinsam mit ECD International werden wir unsere zielgerichtete Buy & Build Wachstumsstrategie mit selektiven Zukäufen weiter umsetzen. Wir verfolgen die gemeinsame Vision, ECD als eine der führenden europäischen Agenturen für High-End Erlebnismarketing im Online- und Offline-Segment zu positionieren.“*

Über ECD International Holding: ECD International ist eine multidisziplinäre und international tätige Full-Service Agentur im Premium- und Luxussegment und bietet erstklassige Services wie Brand Management, Live Marketing, Communication, Creative Work, Customer & Guest Relations und Travel Management für eine anspruchsvolle Zielgruppe an. <https://ecd-international.com/de>

Über Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH-Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle und Entertainment. Diese Transaktion profitiert von der Unterstützung der Europäischen Union im Rahmen des InvestEU-Fonds. <https://beyondcapital-partners.com>



ECD International Holding GmbH, a majority shareholding of Beyond Capital Partners Fund III, invests in the social media content creation agency ReachCon GmbH

March 2024, Frankfurt am Main – Beyond Capital Partners Fund III, a fund advised by Beyond Capital Partners GmbH ("BCP"), acquired a majority shareholding in Hamburg-based ReachCon GmbH ("ReachCon") via its portfolio company ECD International Holding GmbH ("ECD"). The closing took place on March 1st, 2024.

Founded in 2020, ReachCon is a full-service social media content creation agency that connects brands with young audiences through live stream marketing, influencer events and social media. The agency has Germany's largest content creator network with over 2,000 content creators and a total reach of more than 3 billion followers and is an official partner of Meta and TikTok. 2023 saw the launch of its international pilot project "Battle of the Socials" (BOTS23), the largest content creator event in the world.

"Our mission is 'growing together'. We are proud to support content creators, brands and social media platforms to grow together and realize their ambitious goals. With our large network, we establish relationships and communities based on trust and innovation. We look forward to enriching the network and service portfolio of ECD International, one of the leading agencies for experiential marketing in the premium segment," says Maximilian Schüttfort, founder and Managing Director of ReachCon.

ECD International Holding GmbH was founded by Alexander Osterwald and Jörn Pfothenhauer in Stuttgart in 2004 and is a multidisciplinary and full-service agency with proven expertise in the premium and luxury segment. ECD International offers a wide range of international first-class services such as brand management, live marketing, target customer communication, creative work, customer & guest relations and travel management for luxury and premium brands worldwide.

Jörn Pfothenhauer, Founder and Managing Director von ECD International: *"We create 'money can't buy' formats at the highest level based on our proprietary ERM (Emotional Relationship Marketing) methodology, which increases brand loyalty permanently and builds sustainable relationships between our clients in the high-end luxury segment and their (U)HNWI clients. With ReachCon, we can offer our clients supplementary services in the field of social media, content creation and influencer marketing in the future and thus expand our network nationally and internationally."*

Christoph D. Kauter, Founder and Managing Partner of Beyond Capital Partners continues: *"ReachCon has one of the strongest content creator networks in Germany and reaches an international target group through media and strategic business partnerships, digital marketing, product campaigns with influencers and exclusive and high-reach content creator events, and therefore has great potential to become one of the leading social media players in German-speaking countries. Together with ECD International, we will continue to implement our targeted buy & build strategy with further selective acquisitions. Our shared vision is to position ECD as one of the leading European agencies for high-end experiential marketing in the online and offline segment."*

About ECD International Holding: ECD International is a multidisciplinary and internationally active full-service agency in the premium and luxury segment and offers first-class services such as brand management, live marketing, communication, creative work, customer relations and travel management for a demanding target group. <https://ecd-international.com>

About Beyond Capital Partners: Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings in profitable Mittelstand companies in the DACH region with a focus on asset-light business models in the areas of B2B services, IT services, software, healthcare & well-being, lifestyle and entertainment. This operation benefits from support from the European Union under the InvestEU Fund. <https://beyondcapital-partners.com/en/home>

